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Rijswijk, 10 maart 2020

Op 10 augustus 2019 brandde een deel van de dependance van de Steenvoordeschool 
aan de P. van Vlietlaan af.

Deze week kreeg ik klachten van bewoners van de dr. Gerhardlaan. Reden om zelf te 
gaan kijken. Ik was verbaasd.
Sinds de dag van de brand – 10 augustus 2019 – is er kennelijk nog niets ondernomen 
om het gedeeltelijk afgebrande en zwaar gehavende pand, weer in orde te brengen of 
desnoods af te breken. Het pand staat nog steeds in de hekken zoals destijds neergezet.

1) Wat is de reden dat er, 7 maanden nadat deze brand plaats vond, er nog geen 
enkele zichtbare actie is ondernomen om het pand te herstellen?

2) Worden de schoollokalen niet gemist door de Steenvoordeschool; zo niet 
waarom niet?

3) De fotoclub moest door de brand elders worden ondergebracht; leidt dit niet tot 
extra kosten voor deze club?

4) Is het college het met Onafhankelijk Rijswijk eens dat het weinig correct is om de 
omwonenden onnodig lang tegen deze rotzooi aan te laten kijken? Wanneer zal 
gepaste actie worden ondernomen om verbetering hierin te brengen?

5) Kunt u de omwonenden informeren wat de plannen zijn met dit  gebouw en hen 
ook vertellen wanneer er verbetering wordt gebracht in de huidige situatie?
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